
Protokół
z posiedzenia

Komisji Komunalno – Finansowej Nr III,
Komisji Edukacji Nr III,

Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Nr III,
oraz

Komisji Rozwoju Wsi Nr III
z dnia 30 czerwca 2021 r.

Pkt 1
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  radny  Bogdan  Nowak  o  godz.  07.30 otworzył  wspólne

posiedzenie Komisji. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczyło  9 członków Komisji

Komunalno-Finansowej  (załącznik  nr  1),  6 członków  Komisji  Edukacji  (załącznik  nr  2),

6 członków  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  (załącznik  nr  3),  oraz  7 członków

Komisji Rozwoju Wsi (załącznik nr 4).

Uczestnicy posiedzenia nie będący członkami komisji:

Tomasz Kałużny, Burmistrz Miasta i Gminy Września;

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września;

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września;

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września;

Anita Grabarek, młodszy referent w Biurze Rady;

Agnieszka Kasprzak, samodzielny referent w Biurze Rady;

Media;

Pkt 2

Przewodniczący Komisji Edukacji radny Bogdan Nowak przedstawił porządek obrad wspólnego

posiedzenia komisji (załącznik nr 5).

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Omówienie materiałów na XXV sesję Rady Miejskiej we Wrześni.

4. Wolne głosy radnych.
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5. Zakończenie posiedzenia.

Pkt 3

1) Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie:  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy

dzierżawy  na  czas  nieoznaczony  nieruchomości  położonej  we  Wrześni  przy  ul.  Tadeusza

Makowskiego.

Radny  Damian  Staniszewski zapytał,  czy  na  chwile  obecną  nie  ma  tam  infrastruktury

wodociągowej,  bo  uchwała  dopiero  otworzy  tę  możliwość,  żeby  PWiK  mogło  inwestować  na

przedmiotowej nieruchomości?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września powiedział, że tak. 

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy to ujęcie wody, to było to o którym rozmawiano przed

sesją 4 lutego br., wywołanej uchwałą Rady Miejskiej w sprawie  „Wieloletniego planu rozwoju i

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2023”, czy to się

zgadza?  

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września powiedział, że nie zna na pamięć

tego planu rozwoju sieci PWiK. 

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy ten obiekt, który jest na zbyciu i na wyburzenie, jeszcze

funkcjonuje, czy rozbiórka będzie po stronie PWiK?  

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział,  że nie wie, czy

jeszcze istnieje  i  z  jakiej  daty jest  to  zdjęcie  satelitarne.  Powiedział,  że  jeżeli  zostanie  zawarta

umowa dzierżawy z PWiK, to przedsiębiorstwo, będzie tą nieruchomością władać i jeżeli będzie

kolidować z ujęciem wody, to wtedy oczywiście to usunie.      

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony nieruchomości położonej we Wrześni przy ul. Tadeusza

Makowskiego. 
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Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony nieruchomości położonej

we Wrześni przy ul. Tadeusza Makowskiego.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony nieruchomości położonej we Wrześni przy ul. Tadeusza

Makowskiego.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony nieruchomości

położonej we Wrześni przy ul. Tadeusza Makowskiego.

2) Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie:  zaliczenia drogi znajdującej się na terenie Miasta i  Gminy Września do kategorii dróg

gminnych.

Radny Bogumił Kwiatkowski powiedział, że w uzasadnieniu, jest zapisana informacja, że uchwała

Powiatu wraz z opinią stanowi załącznik do uzasadnienia. Poinformował, że tego załącznika nie ma

i  że jest  to  tylko kwestia  uzupełnienia.  Zapytał,  czy przed zaliczeniem drogi do kategorii  dróg

gminnych  lub  publicznych,  Gmina  jest  zobowiązana  do  wykupu,  czy  do  uregulowania  stanu

własnościowego, czy najpierw jest zaliczenie, ustalenie przebiegu a potem dokonania wykupu? 

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że najczęściej są to

drogi  objęte  miejscowym planem i  z  racji  planu,  są  przewidziane  jako drogi  publiczne,  wtedy

Gmina przeprowadza procedurę odszkodowawczą i wypłaca odszkodowania.

Radny Bogumił Kwiatkowski  zapytał, czy ta droga, jest wykupiona i stanowi własność Gminy?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy Września odpowiedział,  że  Gmina  ma

prawo aby ustalić jej przebieg i zaliczyć do kategorii. Powiedział,  że na 99,9%, jest pewien, że

stanowi własność gminy.
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Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  zaliczenia  drogi  znajdującej  się  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września  do

kategorii dróg gminnych. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zaliczenia drogi znajdującej się na terenie Miasta i

Gminy Września do kategorii dróg gminnych.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:  zaliczenia  drogi  znajdującej  się  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września  do

kategorii dróg gminnych. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: zaliczenia drogi znajdującej się na terenie

Miasta i Gminy Września do kategorii dróg gminnych.

3)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej położonej na terenie Miasta i Gminy Września. 

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  ustalenia  przebiegu  drogi  gminnej  położonej  na  terenie  Miasta  i  Gminy

Września. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej położonej na terenie

Miasta i Gminy Września.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:ustalenia  przebiegu  drogi  gminnej  położonej  na  terenie  Miasta  i  Gminy

Września. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia  przebiegu  drogi  gminnej

położonej na terenie Miasta i Gminy Września. 
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4)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie: nadania nazwy rondu w ciągu drogi powiatowej w Gutowie Małym (ul. Powidzka). 

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w sprawie:  nadania  nazwy rondu w ciągu  drogi  powiatowej  w Gutowie  Małym (ul.

Powidzka). 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  nadania nazwy rondu w ciągu drogi powiatowej w

Gutowie Małym (ul. Powidzka).

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w sprawie:  nadania  nazwy rondu w ciągu  drogi  powiatowej  w Gutowie  Małym (ul.

Powidzka).

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  nadania  nazwy  rondu  w  ciągu  drogi

powiatowej w Gutowie Małym (ul. Powidzka). 

5)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Obłaczkowie.

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Obłaczkowie. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Obłaczkowie. 

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Obłaczkowie. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  nadanie  nazwy  ulicy  położonej  w

Obłaczkowie. 
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6)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Nowym Folwarku.

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  nadanie nazwy ulicy położonej w Nowym Folwarku.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  nadanie nazwy ulicy położonej w Nowym Folwarku.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  nadanie nazwy ulicy położonej w Nowym Folwarku.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  nadanie nazwy ulicy położonej w Nowym

Folwarku.

7)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Gutowie Wielkim.

Radny Bogumił Kwiatkowski powiedział, że dwie pierwsze uchwały miały opinie Rad Sołeckich

a kolejne dwie nie. Zapytał, czy każda taka uchwała powinna mieć taką opinie, czy nie, jeśli jest to

teren prywatny?  

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że nie ma żadnego

obowiązku uzyskiwać opinii Rady Sołeckiej.  Wyjaśnił,  że w pierwszym przypadku był to teren

gminny,  gdzie  Gmina chciała  aby taka opinia  od władz Sołeckich była,  natomiast  w kolejnych

dwóch  przypadkach,  była  mowa  o  nieruchomościach,  które  stanowią  własność  prywatną.

Poinformował,  że  są  wnioski  od  właścicieli  w  których  zawarto  propozycje  nazw,  stąd  różnica

pomiędzy  pierwszym  projektem  uchwał  a  pozostałymi  projektami.  Powiedział,  że  nie  ma

obowiązku ale Gmina korzysta z takiej możliwości.   

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Gutowie Wielkim. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  nadanie nazwy ulicy położonej w Gutowie Wielkim.
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Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Gutowie Wielkim.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: nadanie nazwy ulicy położonej w Gutowie

Wielkim.

8)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w

sprawie:  wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Bierzglin.

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Bierzglin.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  wyborów  uzupełniających  Sołtysa  w  sołectwie

Bierzglin.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyborów uzupełniających Sołtysa w sołectwie Bierzglin.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  wyborów  uzupełniających  Sołtysa  w

sołectwie Bierzglin. 

9) Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września omówił projekt uchwały w

sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Września na rok szkolny 2021/2022. 

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Września na rok szkolny

2021/2022. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  ustalenia  średniej  ceny jednostki  paliwa w Gminie

Września na rok szkolny 2021/2022. 
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Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Września na rok szkolny

2021/2022. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w

Gminie Września na rok szkolny 2021/2022. 

10) Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września omówił projekt uchwały w

sprawie:szczegółowych  zasad,  trybu  przyznawania  i  pozbawiania  oraz  rodzajów  i  wysokości

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień.

Radny Bogumił Kwiatkowski zapytał o postanowienia ogólne § 1 pkt 5, czy nie warto rozważyć

tej kwestii, że może to również złożyć rodzic oraz czy nagrodę może otrzymać każdy, kto złożył

wniosek?  Powiedział,  że  powinno  być  doprecyzowane,  że  mieszkaniec  Gminy  Września,  czy

pozostawić każdy zawodnik. Poprosiło o przemyślenie tego.  

Artur Mokracki,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września powiedział,  że  nie  każdy

zawodnik musi być mieszkańcem Gminy Września, może reprezentować Gminę Września, być w

drużynie  Wrzesińskiej  lub  w  Klubie  Wrzesińskim.  Nie  zawsze  musi  być  mieszkańcem Gminy

Września.  

Radny Bogumił Kwiatkowski powiedział, że w kwestii stypendium w § 2 pkt. 1 jest zapisane, że

„stypendium może otrzymać zawodnik zrzeszony lub niezrzeszony w klubach sportowych, który

jest mieszkańcem Gminy Września”. Więc stypendium jest ograniczone tylko dla mieszkańców a

nagrody  i  wyróżnienia  dla  wszystkich  zawodników.  Wyjaśnił,  że  nie  bardzo  pozwala  na  takie

logiczne działanie. Powiedział, że w klubach, są rożni ludzie, zawodnicy oraz że w innych gminach,

także są przyznawane takie nagrody, wyróżnienia i żeby nie okazało się, że ktoś otrzymuje np.: w

Gminie Pyzdry, Kołaczkowo oraz jeszcze we Wrześni. Poprosił o doprecyzowanie, kto jest tym

wyróżnionym, jeśli chodzi o zawodników.

Radny Kornel Tomczak powiedział, że w § 7 pkt 4 został zmieniony termin, chodzi o społeczność

Wrześni,  którą zmieniono na społeczność Gminy Września.  Poinformował,  że w § 1 pkt  4  i  3

jeszcze pozostał  ten zapis,  który konsekwentnie  trzeba by było zmienić na społeczność Gminy

Września.   
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Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  szczegółowych zasad,  trybu przyznawania i  pozbawiania oraz rodzajów i

wysokości  stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień. 

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:szczegółowych  zasad,  trybu  przyznawania  i

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości  stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  szczegółowych zasad,  trybu przyznawania i  pozbawiania oraz rodzajów i

wysokości  stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: szczegółowych zasad, trybu przyznawania

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości  stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień. 

11)  Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września  omówiła  projekt  uchwały  w

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy do działań promocyjnych mających na celu zwiększenie

mieszkańców poddających się szczepieniu przeciw Covid 19, będą to ulotki,czy jakieś materiały

reklamowe, jak to będzie wyglądało?  

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września  odpowiedziała,  że temat jest sprzed

tygodnia i  na chwile obecną są wprowadzane środki do budżetu,  aby można było je wydawać.

Gmina, na razie jest w kontakcie z Wojewodą w zakresie jakie działanie można podjąć, jakie środki

przekazu Gmina może wykorzystać oraz w jakiej  to  będzie formie.  Powiedziała,  że nie  jest  to

jeszcze doprecyzowane w 100% oraz że cały czas trwają konsultacje, czy rzeczywiście środki tak

wydatkowane, będą przez Wojewodę uznane za zrealizowane. Jest to na etapie uzgodnień. 

Radny Kornel Tomczak zapytał, jakich wydatków dotyczy zadanie budżetowe powiększone o 10

tys. zł  i nie jest wpisane w dziale 750 rozdział 75023?
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Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że jest to przesunięcie

środków do rozdziału 75095 środki przesunięte, które dotyczą kosztów komorniczych. Jest to tylko

zmiana klasyfikacji.

Radny Kornel Tomczak zapytał, jakie zostały poniesione wydatki bieżące w  kwocie 37 800,00 zł

wpisane w dziale 900 rozdział 90095 oraz powiększenie o kwotę 34 900,00 zł w tym samym dziale

i rozdziale, czy jest to także powiązane z przesunięciem? 

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedziała,  że  tak,  są  to

przesunięcia w ramach funduszy sołeckich, czyli te wszystkie drobne załączniki poszczególnych

sołectw.  

Komisja  Edukacji  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok

2021. 

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 7 radnych,  6 głosami „za, 0 głosów” przeciw, 1 głosem

„wstrzymującym się”,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany uchwały

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  6  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwały

budżetowej na rok 2021.

Pkt 4/5

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji radny Bogdan Nowak, o

godz. 08:11 zamknął wspólne posiedzenie komisji.

Protokół zawiera 11 ponumerowanych stron. Wszystkie załączniki znajdują się do wglądu w biurze

Rady Miejskiej w Urzędzie Miasta i Gminy we Wrześni.
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 Przewodniczący Komisji 
                                           Edukacji 

 /-/Bogdan Nowak

Przewodnicząca Komisji 
Komunalno-Finansowej

/-/Dorota Szykowna

Przewodnicząca Komisji
Rozwoju Wsi

/-/Mirosław Zgoliński

Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej

/-/Radosław Garbarek

Protokolant
/-/Anita Grabarek
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